
 

 

     Commissie 4: cultuur, sport, bibliotheek, deeltijds   

     kunstonderwijs,  handel en middenstand,  erfgoed,  jeugd , 

     senioren, evenementen,  markten en kermissen, recreatie  

     en toerisme 

Verslag van  27 april 2016 
Verslaggever Gijsbrecht Huts 
Voorzitter Gijsbrecht Huts 
Agenda  Agenda gemeenteraad 
Aanwezig Schepen Vandereyken, Schepen Bergé, Wouter Lissens, Karin Struyf, Gijsbrecht Huts,  David Geladé, 

  Jos Hermans, Pascale Grootjans, Jan Debroeck, Daniel Vanluyten, Van Stiphout 

Verontschuldigd   M.C. Loozen  

Voorzitter opent vergadering om 19:05 

1. Verslag van vorige vergadering 

Verslag vorige vergadering : Antwoord op vraag raadslid van Stiphout ontbreekt, maar wordt mondeling 

meegedeeld.  

Verslag goedgekeurd 

2. Agenda gemeenteraad 

PC 12 Jeugddienst: Reglement vakantieaanbod vrijetijdsdiensten Tienen 

Schepen Bergé licht punt toe.  

3. Varia  

a) Aankoop mobiel podium 

Schepen Vandereycken licht aankoop mobiel podium toe. In 2016 dient dit alleen voor evenementen van de Stad 

Tienen, vanaf 2017 verhuur aan verenigingen. 

Huur voor de stad  als we zo'n podium zouden moeten huren:  2200 € exclusief BTW . De huur nu: 600€  

inclusief BTW voor verenigingen + persoonlijke verzekering voor storm en dergelijke voor één weekend.  

Raadslid van Stiphout: "Waarom een tweedehands?" 

Schepen Vandereycken: "Een nieuw kost 110000 + BTW. Dit podium is in perfecte staat, kost 'slechts' 45000 

inclusief BTW. Ons budget is beperkt, daarom deze aankoop."  

Raadlid Pas.Grootjans : "Hoe oud is podium?" 

Schepen: "5 à 6 jaar." 

Raadsid van Stiphout: "Heeft technische dienst het podium nagekeken?" 

Schepen: "Er is voldoende tijd over gegaan om na te kijken of het podium nog in orde is."  

 

 

 



b) Zomerprogrammatie 

Schepen Vandereycken licht zomerprogrammatie toe.  Bedoeling is om evenementen op zoveel mogelijk 

plaatsen te hebben.  

Raadlid Gelade: "Let op met scherm voor EK , je moet dit aangeven aan FIFA. " 

Schepen Vandereycken: Klopt, organisatie is in handen van KVK, Opera Bar etc en zou in orde moeten zijn.  

c) Atletiekpiste + Antwoord stadsdiensten 

Raadsleden Vanluyten en Huts betreuren het feit dat de atletiekpiste gebruikt soms gebruikt wordt als fietspiste. 

De stad dient hierin het goede voorbeeld te geven, wat soms niet het geval blijkt te zijn. Raadslid Huts is niet te 

spreken over het eerder onbeleefde antwoord (via mail) van sommige stadsambtenaren op een door hem gestelde 

vraag daaromtrent. Schepen Bergé belooft op te volgen.  

d) Gedenkplaatje WO aan station 

Raadslid Huts stelt voor om een gedenkplaatje te voorzien aan het station voor Helene Zylberszac , die in WOII 

werd neergeschoten in het station van Tienen. Schepen Bergé stelt voor alle informatie daaromtrent door te 

sturen naar mevrouw Vrancken.  

 

  


